



Q&A # 3

Date: September 1st, 2020

Project: Arrangement of sows in group at the Sherbrooke Research and Development Centre

La version française de ce Q&R se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Q11 Does the electronic sow feeder needs to be able to mix two (2) ingredients-feeds as per variable blend for the four (4) ESF loose gestating sow stations, 17 stalls and 2 pens, or, deliver one (1) feed at each delivery?

A11 The ESF with double feeds shall be able to blend variable quantities from the two (2) feed lines for the 21 ESF dosers.

All other terms and conditions remain the same



Q&R # 3

Date: 1 septembre 2020

Projet: Aménagement des truies en groupe au centre de recherche et de développement de Sherbrooke

The English version of this Q&A can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Q11 Le doseur-alimenteur double aliments, doit-il préparer un mélange variable de deux (2) aliments pour les quatre (4) stations d'alimentation autobloquantes et les quinze (15) cages de gestation et deux (2) enclos, ou, servir un seul aliment à la fois?

R11 Le doseur-alimenteur double aliments doit mélanger deux (2) aliments en proportion variable pour les vingt et un (21) doseurs électroniques.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.